
1 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

GRADA PULA - POLA 
GRADSKO VIJEĆE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
13. SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
održana 28. i 29. studenog 2018.godine 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pula, 28. i 29. studeni 2018. godine 
 
 



2 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule-Pola, 

održana 28. studenog 2018. (srijeda) 
 
 
Sjednicu je u 17,05 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 
IDS-HNS-ISU-ZELENI, koji je sjednici i predsjedavao. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještava da je vijećnica Sanja Radolović opravdala izostanak sa 
današnje sjednice te da je Mauricio Licul najavio kašnjenje na sjednicu.  
PRIUTNI – ODSUTNI : 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS Prisutan od toč. 3.a) 
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S.Hrelja-mirov.mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutna 
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ  
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID  
 
Slijedom navedenog i uvidom u evidencijske listiće utvrđuje da je na 13. sjednici prisutno 23  
od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati, a nakon dolaska 
Mauricia Licula tokom točke 3.a) prisutno je 24 vijećnika. 
 
POZDRAVLJA: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA– 
 I VICESINDACI 
-PROČELNIKE upravnih tijela Grada–Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA–i DIRETTORI delle società municipali 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA–i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città 
- predstavnike MEDIJA–i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 
- gđicu Lorenu Benčić–simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI 
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OSTALI PRISUTNI: 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 
ELENA PUH BELCI, zamjenica Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
MIRNA MOŠNJA, protokol Grada Pule 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika UO za prost. uređenje, komunalni sustav i imovinu 
MIRNA RADOLOVIĆ, zamjenica pročelnika UO za prost.uređenje, komun. sustav i imovinu 
MARTINA ŠAJINA MIHOVILOVIĆ, zamj.pročelnika UO za prost. uređenje, komun sustav 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor Fratarski d.o.o. Pula 
VESNA DUKIĆ, direktor Kaštijuna d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIĆ, direktor Monte Gira d.o.o. Pula 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinare d.o.o. Pula 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanee d.o.o. Pula 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulaprometa d.o.o. Pula 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala 

 ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
 DENIS PRENKAJ, zamjenik predsjednice Savjeta mladih Grada Pule 

DENIS STIPANOV, predsjednik Radne skupine za izradu planskih dokumenata civilne 
zaštite 
  
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 13. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima 16. studenog 
2018. godine. 
Prijedlozi akata i materijali za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
Napominje da je vijećnicima na znanje dana 14.09.2018. dostavljeno: 

- Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. siječnja do 30. 
lipnja 2018. godine, sukladno članku 63. Statuta Grada Pula-Pola i 35.b Zakona o 
lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi te je  
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dana 17.10. 2018. i dana 14.11.2018. dostavljeno 
- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 

Pule za mjesec rujan i listopad 2018. godine, sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o 
proračunu 

 
Akte za ovu sjednicu razmatrali su i svoja mišljenja o prijedlozima dali su - Odbor za statut, 
Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i financije, Odbor 
za razvoj te su izvješća o radu tih Odbora dostavljena na tablet. 
 
Vijećnicima su na tablet dostavljeni Amandmani ovlaštenih predlagatelja i to:  
-Amandman 1i 2 Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Programa građenja komunalne 
infrastrukture za 2019. godinu, zaprimljen 23.11.2018. 
- Amandman 2 Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2019. godinu, zaprimljen 23.11.2018. 
- Amandman 1, 2 i 3 Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Proračuna Grada Pule za 2019. 
godinu, zaprimljen 23.11.2018. 
- Amandman 4 Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Proračuna Grada Pule za 2019. 
godinu, zaprimljen 26.11.2018. 
- Amandman 1, 2 i 3 vijećnika Petra Ćurića na prijedlog Proračuna Grada Pule za 2019. 
godinu, zaprimljen 26.11.2018. 
- Amandman Gradonačelnika na prijedlog Odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna 
Generalnog urbanističkog plana Grada Pule, zaprimljen 21.11.2018. i 28.11.2018.  
- Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU na prijedlog Odluke o donošenju Plana davanja 
koncesija za 2019. godinu, zaprimljen 23.11.2018. 
- Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU podnesen na prijedlog Poslovnika Gradskog vijeća 
Grada Pula-Pola, zaprimljen 23.11.2018. 
Danas su vijećnicima dostavljeni Amandmani Gradonačelnika na Proračun i odgovarajuće 
programe (Upravnog odjela za društvene djelatnosti i Upravnog odjela za kulturu) 
 
Nadalje, izvješćuje da je dana 23.11.2018. godine od Kluba vijećnika SDP-HSU zaprimio 
četiri prijedloga da se iz dnevnog reda ove sjednice izostave točke: 

- točke 9. - Donošenje Odluke o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana 
uređenja Grada Pule 

- točke 10 - Donošenje Odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna Generalnog 
urbanističkog plana Grada Pule 

- točke 23.a) - Donošenje Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana 
davanja koncesije za razdoblje 2019. – 2021. godine 

- točke 23.b) – Donošenje Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. godinu 
 
U vezi navedenih prijedloga izmjene dnevnog reda predsjednik obavještava da ne prihvaća 
Prijedlog Kluba SDP–HSU da se iz dnevnog reda izostavi 
- točka 9. -„Donošenje Odluke o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 
Grada Pule“, i 
- točka10.-„Donošenje Odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog 
plana Grada Pule“ 
 
Obzirom da je obrazloženje Kluba SDP–HSU za izostavljanje predmetnih točaka iz dnevnog 
reda istovjetan za obje točke, predsjednik iznosi zajedničko obrazloženje razloga zbog kojih 
ne prihvaća prijedlog. Razlog za izostavljanje navedenih točaka sa današnje sjednice temelji 
se na argumentu da se predmetnim izmjenama i dopunama dokumenata prostornog uređenja 
utječe na planirane turističke kapacitete, kao i da Klub SDP-HSU predlaže da se prije toga 
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provede Referendum na način da građani odluče da li u Gradu Pula treba biti „manje 
turizma“. 
U prvom redu, navedenim prijedlozima za izmjenu i dopunu citiranih dokumenta prostornog 
uređenja u bitnom se ne mijenjanju važeći planovi u dijelu „planiranih turističkih kapaciteta“, 
radi se o usklađenju sa odredbama Županijskog plana u pogledu „turističke zone“ i njihovu 
provedbu (primjerice za zone Verudela i Saccorgiana) sve je to bilo razvidno tijekom javne 
rasprave, kojom prilikom nije primljena niti jedna primjedba ili prijedlog vezan uz citiranu 
tematiku. Radi ograničenja gustoće postelja utvrđenog Prostornim planom Istarske županije 
ovim izmjenama uvodi se smanjenje kapaciteta, primjerice na lokaciji Saccorgiana i to sa 
1910 na 1544 postelja. Unatoč mogućnosti koje proizlaze iz Prostornog plana IŽ da se na 
području Grada Pule realizira maksimalni kapacitet od 21.000 postelja ovim izmjenama i 
dopunama planova kapaciteti su zadržani u gotovo istim vrijednostima: važeći plan 17.000 
postelja i ovim izmjenama i dopunama 17.110 postelja.  
Konačno, odlučivanje o predmetnim točkama dnevnog reda ne sprječava nikoga da sukladno 
odredbama Statuta pokrene postupak za raspisivanje referenduma po bilo kojem pitanju. 
 
Nadalje, prihvaćajući prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU Predsjednik Vijeća izostavlja iz 
prijedloga dnevnog reda  
- točku 23. Donošenje: 
a) Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesije za razdoblje    
    2019. – 2021. godine i 
b) Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. godinu 
 
Navedene točke izostavlja iz dnevnog reda jer smatra potrebnim, ali i korisnim, prije 
raspravljanja i odlučivanja o predmetnim planovima davanja koncesija provesti postupak 
savjetovanja sa javnošću kako to propisuje Zakon o pravu na pristup informacijama, pa iz tog 
razloga izostavlja točku 23. a) i b) s dnevnog reda ove sjednice.  
Potrebno je još napomenuti da će sve eventualne buduće odluke o koncesiji poštivati 
postojeće odredbe Generalnog urbanističkog plana Grada Pule i to članke 88. i 160., koje 
propisuju zabranu ograđivanja i omogućavanje javnog pristupa građana predmetnim 
lokacijama. Prema tome, nikada nije bilo sporno da će sve buduće odluke Grada pažljivo 
voditi računa o predmetnoj obavezi. 
 
Nakon objašnjenja, predsjednik poziva vijećnika Danijela Ferića, da se izjasni u ime Kluba 
SDP-HSU da li ostaje pri prijedlogu za izmjenu dnevnog reda izostavljanjem točke 9. i 10.? 
Budući da Danijel Ferić ostaje kod svojih prijedloga predsjednik stavlja na glasanje prijedlog 
Kluba vijećnika SDP-HSU da se iz dnevnog reda izostavi točka 9. „Donošenje Odluke o 
donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule“ te nakon glasanja 
utvrđuje da 

Vijeće sa 6 glasova “ZA” i 14 glasova “PROTIV” nije usvojilo prijedlog za 
izostavljanje točke 9. s dnevnog reda  
 
Dalje stavlja na glasanje prijedlog Kluba vijećnika SDP-HSU za izostavljanje točke 10. iz 
dnevnog reda: „Donošenje Odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna Generalnog 
urbanističkog plana Grada Pule“ te nakon glasanja utvrđuje da 

 
Vijeće sa 6 glasova “ZA” i 14 glasova “PROTIV” nije usvojilo prijedlog za 

izostavljanje točke 10. s dnevnog reda  
 
Slijedom navedenog, stavlja na glasanje dnevni red 13. sjednice Gradskog vijeća, bez točke 
23.a) i b), kako je danas 28.11.2018. predloženo, dakle sa 30. točaka dnevnog reda te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
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Vijeće s 14 glasova “ZA” i 6 glasova “PROTIV” usvojilo slijedeći  
 

 

DNEVNI  RED 

 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 

a) Skraćenog zapisnika sa 11. tematske sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018.godine 
b) Skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018.godine 

3. Donošenje:  
a) Izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. 

godinu 
b) Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
c) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 

djelatnosti Grada Pule za 2018. godinu 
d) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi 

Grada Pule za 2018. godinu 
4. Donošenje:  

a) Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 
b) Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2018. godinu 

5. Donošenje: 
a) Zaključka o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada 

Pula-Pola za 2018. godinu 
b) Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 

2019. godinu s financijskim učincima za razdoblje 2019.-2021. godine 
6. Donošenje Odluke o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2019. 

godinu 
7. Donošenje: 

a) Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja 
Stanice Pula na području Grada Pula-Pola za 2019. godinu 

b) Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
c) Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
d) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 

2019. godinu  
e) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2019. godinu 

8. Donošenje: 
a) Proračuna Grada Pule za 2019. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 2020. i 

2021. godinu 
b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 

9. Donošenje Odluke o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 
Pule 

10. Donošenje Odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 
Grada Pule 

11. Donošenje Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Valsaline“ 
12. Donošenje: 

a) Odluke o komunalnoj naknadi  
b) Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade 

13. Donošenje Odluke o komunalnom doprinosu 
14. Donošenje Odluke o određenju poslova koji se smatraju obavljanjem komunalnih 

djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne infrastrukture na području grada 
Pule 
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15. Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na temelju pisanog 
ugovora 

16. Donošenje Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti trgovačkim 
društvima 

17. Donošenje: 
a) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke usluge na javnim 

tržnicama na malo u gradu Puli-Pola 
b) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

ukopa pokojnika 
c) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete o premještanju i čuvanju 

nepropisno zaustavljenih ili parkiranih vozila 
d) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete o korištenju parkirališnog 

prostora na javnim otvorenim parkiralištima u Gradu Puli-Pola 
e) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

prijevoza putnika 
18. Donošenje Odluke o dodjeli nepovratnih financijskih sredstava trgovačkom društvu Pula 

Herculanea d.o.o. za nabavu komunalne opreme – podzemnih kontejnera za selektivno 
sakupljanje otpada  

19. Donošenje Odluke o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom društvu 
Pragrande d.o.o. za pripremu projektne dokumentacije za EU projekt „Aglomeracija Pula 
centar“ 

20. Donošenje Odluke o promjeni namjene neutrošenih novčanih sredstava, dodijeljenih 
trgovačkom društvu Pragrande d.o.o. 

21. Donošenje Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja - crpljenja morske vode za bazene hotela na lokaciji "Verudela“ u Puli 

22. Donošenje Odluke o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje 
građevine infrastrukturne namjene, energetskog sustava SN priključak za TS 10(20)/0,4 
kV Puntižela Hidrobaza, 2. skupine, TS 10(20)/0,4 kV Puntižela Hidrobaza i primarne 
NN mreže 

23. Donošenje Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
(Zoranićeva 25) 

24. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 
25. Donošenje Odluke o isknjiženju nefinancijske imovine-vrijednosti investicije u sanaciju 

Studentskog hotela i restorana u Puli iz poslovnih knjiga Grada Pule 
26. Donošenje Odluke o prijenosu sredstava na račun pričuve Dječjeg kreativnog centra 
27. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti u svezi namirenja dugovanja Uljanik 

grupe 
28. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna 

Statuta Dječjeg vrtića Pula 
29. Donošenje Programa rada Gradskog vijeća za 2019. godinu 
30. Donošenje: 

a) Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
b) Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 
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AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 12. sjednici Gradskog vijeća nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas 
imaju prednost, pa će nakon njih u raspoloživom vremenu ostali vijećnici moći dalje postaviti 
nova pitanja. Vijećnici koji imaju prednost jesu : 
 
1. Ardemio Zimolo 
2. Mirko Jurkić  
3. Igor Belas  
4. Siniša Gordić 
5. Petar Ćurić 
6. Gordana Čakić 
 
 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 
Postavlja dva pitanja za Gradonačelnika. 
Navodi kako je poznato i čitalo se o projektima Hidrobaza, Muzil i Saccorgiana i u o uvjetima 
za davanje koncesija što se tiče uvjeta vremenskog davanja koncesije pa ga zanima da li Grad 
Pula ima ikakve mogućnosti utjecati na to vremensko razdoblje te da li će za prostore pod 
koncesijama postojati bojazan ili mogućnost ograđivanja tog područja koja se planiraju dati u 
koncesiju.  
Početkom mjeseca donesen je zaključak vezano za točke dnevnog reda koje smo danas skinuli 
s razmatranja za ovu sjednicu pa moli Gradonačelnika da javnost bolje informira o tim 
točkama i bojazni od ograđivanja prostora pod koncesijom. 
 
Odgovore na pitanja dao je Gradonačelnik navodeći u bitnome da se građevne čestice 
pomorskog dobra koje se budu davale u koncesiju ne smiju ograđivati tj. sukladno 
Generalnom urbanističkom planu Grada Pule cjelokupno pomorsko dobro s pojasom 
priobalnih površina rekreativne namjene ne smiju se ograđivati te se tom prostoru mora 
omogućiti javni pristup građana.  
 
 
MIRKO JURKIĆ: 
Navodi da su njegova pitanja „sezonskog karaktera“ i upućuje ih pročelniku Škufliću. 
Radi se prostoru Giardina te također i cijelom starom gradu gdje ljetna sezona nije bila 
ugodna za stanovanje i život stanovnicima tog područja. Iako smo turistički grad stanari su 
imali puno problema sa nepoštivanjem pravila i ponašanjem vlasnika ugostiteljskih objekata. 
Ističe da na Giardinima postoji puno ugostitelja koji imaju dozvolu rada do 02,00 sata ujutro, 
ali je učestala pojava da se vlasnici objekata ne pridržavaju radnog vremena i noću proizvode 
veliku buku iznad dozvoljenih decibela kao da su disco klubovi, a svi su mahom smješteni u 
stambenim zgradama i nisu zvučno izolirani. Također i prostori terasa javnih površina na 
Giardinima, odnosno i u cijelom gradu, pretežno se ne pridržavaju ugovorenih gabarita i 
kvadrature ugovorene za obavljanje djelatnosti sa Gradom Pula. Komunalni redari od 08,00 
do 15,00 sati od ponedjeljka do petak pa se nemamo kome žaliti noću kad se buka najviše 
dešava i predstavlja problem za normalni život. Zanima ga da li Grad Pula može uvesti 
dežurstvo komunalnih redara noću i vikendom da bi se umanjile posljedice tog problema i da 
bi se stalo na kraj ugostiteljima koji krše gradske odluke i ugovore na štetu stanovnika u 
centru grada Pule.  
Drugo pitanje upućuje pročelniku Škufliću u vezi problema parkirališta u vlasništvu Grada na 
lokaciji kraj tzv. „roza zgrade“ u Valturskoj ulici. Tamo je neuređena površina katastarske 
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čestice u vlasništvu Grada gdje se svatko zaustavlja bez ikakvih pravila, zakrčuje prolaze pa 
pita da li Grad Pula planira u budućnosti urediti taj prostor i riješiti taj dio za parkiranje. 
 
Na pitanja odgovara Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu navodeći da je Grad svjestan problema i evidentirana su 
nepoštivanja ugostitelja, bilo onih koji zauzimaju javne površine za terase pa se bez dozvole 
šire, bilo ugostiteljskih objekata koji u noćnim satima proizvode buku iznad dozvoljene 
razine. Grad radi na tome da angažira i zaposli veći broj komunalnih redara u sezonskom 
periodu kako bi se organizirao rad u noćnim satima u cilju sprječavanja takvih nepravilnosti.  
U vezi problema neuređenosti prostora ispred „roza zgrade“ pročelnik napominje da Grad 
rekonstruira Ulicu Bože Gumbca te se finalno planira provesti pravac do Valturske ulice gdje 
će se svi mogući kapaciteti prostora, koji ne ulaze u okućnicu zgrada, prilagoditi za parkirni 
prostor.  
 
 
IGOR BELAS: 
Postavlja dva pitanja.  
Prvo pitanje za Ivana Glušca, direktora Pula Sporta d.o.o. kojeg pita u kojoj je fazi otvaranje i 
puštanje u rad gradskog bazena. Zbog čega kasne radovi, kada će bazen biti otvoren i 
dostupan građanima te da li će Grad Pula imati alata naplatiti od izvođača kašnjenje radova.  
Drugo pitanje upućuje Gradonačelniku uvodno navodeći kako su Uljanik – Arena – Mate 
Parlov, bogato nasljeđe našega grada koji smo dužni čuvati i valorizirati. Nada se da će Grad 
naći rješenja za Uljanik da stane na noge, da se radnicima isplati plaća i da se nastavi 
brodogradnja.  
Postavlja pitanje što će Grad Pula napraviti u vezi pulske ikone i legende sporta Mate 
Parlovom, da li će Mate Parlov dobiti svoj spomenik, muzej kao legenda 20. stoljeća.  
 
Na prvo pitanje odgovara direktor Pula Sporta navodeći da je izgradnja bazena pri kraju te da 
je obavljen 9.11.2018. tehnički pregled i ponosan je što može objaviti da je objekt danas, 
28.11.2018. godine dobio uporabnu dozvolu za korištenje bazena. Unatoč kašnjenju u javnoj 
nabavi slijedi uskoro otvaranje bazena za građane.  
Na drugo pitanje odgovara Gradonačelnik i zamjenik gradonačelnika Robert Cvek. Ističe da  
Grad ima volju i želju podignuti spomenik Mate Parlovu i da smo mi kao Grad napravili sve 
što se moglo i što je u našoj ingerenciji za iznalaženje umjetničkog rješenja za postavljanje 
spomenika. Međutim, za sve to treba suglasnost obitelji koja je zaštitila pravo na ime Mate 
Parlova i oni moraju dati svoj pristanak i odobriti kako umjetnički izgled spomenika, tako i 
samu lokaciju. Napominje kako je Grad obitelji Mate Parlova dodijeli poslovni prostor na 
Giardinima za 1 kunu, odnosno bez naknade, u znak zahvalnosti za sve sportske rezultate. 
Također bez naknade Grad je dao poslovni prostor na korištenje preko puta Circola koji je bio 
namijenjen za otvaranje jednog Muzeja, a što se tiče spomenika, s nekim se lokacijama nije 
složila obitelj, a s nekim konzervatori. Sada Grad ide u postupak s novom postavom i 
povjerenstvom na čulu s gosp. Cvekom i u kojem su članovi obitelji, konzervatori te istaknuti 
kulturni djelatnici. Povjerenstvo bi u daljnjem periodu razmatralo i iznašlo lokaciju i osmislili 
bi umjetnički izgled spomenika.  
 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
Ima dva pitanja.  
Prvo pitanje postavlja pročelniku Škufliću u vezi zbrinjavanja odjeće po kontejnerima u 
gradu, navodeći da se kraj istih nelegalno odlaže otpad pa pita što Grad misli poduzeti da se 
spriječe tako neuredne lokacije s kontejnerima i nelegalno odlaganje otpada.  
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Drugo pitanje za Gradonačelnika postavlja u vezi nedavno provođenog postupka izbora 
najboljeg grada za život u Republici Hrvatskoj. Navodi da je izbor organizirala medijska kuća 
Hanza Media u suradnji sa portalom Gradonačelnik.hr i sa agencijom IPSOS, slijedom čega 
ispada da Pula nije ušla u izbor niti u prvih 15 gradova u Hrvatskoj, već je samo u finale 
izbora Pula ušla samo iz područja ekonomije i to zbog toga što daje 1 milijun kuna sredstava 
namijenjenih poduzetnicima. Postavlja pitanje da li Grad ima konkretna rješenja za 
poboljšanja rejtinga po tom pitanju.  
Na prvo pitanje odgovara  Giordano Škuflić navodeći kako se radi na rješavanju problema 
spremnika za odjeću i nelegalnog odlaganja otpada oko kontejnera te da je novi pravni subjekt 
ponudio Gradu nove praktičnije kontejnere koji će biti estetski bolji, bijeli su i imati će bolje 
oznake i reklame za odlaganje. Sa Herculaneom se razmatraju dijelovi grada gdje bi se 
razmjestili kontejneri, ali tako da budu dostupni svim građanima za odlaganje robe na način 
da okoliš ostaje uredan.  
Na drugo pitanje odgovara Gradonačelnik ističući kako mnogo institucija u Hrvatskoj se bavi 
mjerenjem kvalitete življenja po gradovima. Izbor u organizaciji medijske kuće Hanza Media, 
portala Gradonačelnik.hr i agencije IPSOS vršio se na bazi tri proračunske godine, a Pula je 
ipak ušla u finale po ekonomskoj kategoriji koja je ipak značajna, iako se naravno uvijek 
može bolje, a za istaknuti je da nas je Ekonomski institut u Zagrebu u svojim istraživanja 
svrstao na peto mjesto po kvaliteti življenja u Puli.  
 
 
TIZIANO SOŠIĆ:  
Zahvaljujem. Završili smo vrijeme određeno za postavljanje vijećničkih pitanja te utvrđujem 
da nisu stigli postaviti pitanje vijećnici Petar Ćurić i Gordana Čakić, koji imaju prednost na 
slijedećoj sjednici.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



11 

 

AD – 2.  USVAJANJE: 
a) Skraćenog zapisnika sa 11. (tematske) sjednice Gradskog vijeća od 

11.09.2018.godine 
b) Skraćenog zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća od 11.09.2018.godine 

 
Predsjednik Gradskog vijeća moli vijećnike da iznesu eventualne primjedbe ili dopune na 
skraćene zapisnike sa 11. i 12. sjednice Gradskog vijeća. 
 
Za riječ se javlja Danijel Ferić sa primjedbom na Zapisnik sa 12. sjednice Vijeća gdje je 
pogrešno utvrđen rezultat glasanja za akt po točki 10. (Zaključak o davanju suglasnosti na 
prijedlog Sporazuma o utvrđivanju uvjeta i obveza za realizaciju projekata Hidrobaza, 
Saccorgiana i Muzila). Naime, D.Ferić je već prije napustio sjednicu pa je bilo prisutno 24 
vijećnika, a u zapisniku je navedeno da se po toj točki glasalo da je „23 vijećnika glasalo 
„ZA“, bez glasa „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ glasa“, što je ukupno 25 umjesto 24 
prisutna vijećnika u vijećnici, te predlaže ispravak greške.  
 
Slijedeće primjedbe daje Petar Ćurić navodeći da u Zapisniku sa 11. i 12. sjednice postoje 
gramatičke greške te ih navodi: 
- Zapisnik 11. sjednice: str. 2. red 10. „Istrske županije“; str. 2. red 20. „dellaRegione 
Isrtriana“; str.2. red 23. „Vicepredsidenti“, str. 2. red 30 „Kermas Enegija“, str. 2 red 33 
„“Sidikat Istre, Kvarnera i Dalmacije“, str. 11. red 9. gospodina „Andrija Plenkovića“, str. 11. 
red 11. „tema je dosta kompliciran“; str. 11. red 21. „niti su ta jamstva aktivira“; str. 11. red 
26. i 27. u rečenici „ono što je otežavajući moment u cijeloj toj priči je činjenica da smo već 5 
godina u Europskoj uniji“ treba brisati riječ „otežavajući“ i ispraviti tako da glasi: „ono što je 
realnost i stvarnost je da smo već 5 godina u Europskoj uniji“. 
- Zapisnik sa 12. sjednice: na str. 4. red 6. pogrešno napisana godina „2918“ umjesto „2018“ 
te na str. 15. umjesto „Grad“ piše „Gad“.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća priopćava da će se izvršiti ispravke navedenih grešaka po 
primjedbama te će se o zapisnicima odlučivati na slijedećoj sjednici Gradskog vijeća.  
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE:  

a) Izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2018. godinu 

b) Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. 
godinu 

c) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba 
društvenih djelatnosti Grada Pule za 2018. godinu 

d) Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u 
kulturi Grada Pule za 2018. godinu 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule pa PREDSJEDNIK 
TIZIANO SOŠIĆ, moli pročelnike nadležnih upravnih odjela da obrazlože izmjene programa 
svaki iz svog djelokruga rada: za točku 3.a) i b) Giordano Škuflić-pročelnik Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, za točku 3.c) Elvira Krizmanić 
Marjanović-pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti te za točku 3.d) Jasmina 
Nina Kamber-pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.:  
1. Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
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2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
3. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
 
Predsjednik Tiziano Sošić otvara objedinjenu raspravu po 3. točki. 
U raspravi su sudjelovali: MIRKO JURIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ. U pojedinačnoj 
raspravi su: RADENKO OGNJENOVIĆ, PETAR ĆURIĆ, DANIJEL FERIĆ I SINIŠTA 
GORDIĆ te odgovori na postavljena pitanja GIORDANO ŠKUFLIĆ i ELVIRA 
KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i pojedinačno daje na glasanje točku 
AD - 3 od a) do d), te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 14 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i 10 SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
  IZMJENE PROGRAMA 
   gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 10 SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 
Vijeće sa 15 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 9 SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba  
društvenih djelatnosti Grada Pule za 2018. godinu 
 

Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 7 SUZDRŽANIH» glasova 
donijelo 

Z A K L J U Č A K 
o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba 
u kulturi Grada Pule za 2018. godinu 

 
 

 
AD – 4.  DONOŠENJE: 

a) Odluke o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 
b) Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2018. godinu 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, uvodno 
obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović). 
 
Predsjednik Tiziano Sošić otvara objedinjenu raspravu po 4. točki. 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, MIRKO JURIĆ, PETAR ĆURIĆ 
te VESNA SAJIĆ odgovori na postavljena pitanja. 
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PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i pojedinačno daje na glasanje točku 
AD – 4. a) i b), te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 SUZDRŽANA» glasa donijelo  
 

O D L U K U 
o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 

 
Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 10 SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo  
 IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
Grada Pule za 2018. godinu 

 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE: 

a) Zaključka o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada 
Pula-Pola za 2018. godinu 

b) Zaključka o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 
2019. godinu s financijskim učincima za razdoblje 2019.-2021. godine 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. predsjednik Gradskog vijeća pozdravlja gosp. Denisa Stipanova, predsjednika Radne 
skupine za izradu planskih dokumenta Analize stanja i Plana razvoja sustava civilne zaštite te 
moli da obrazloži prijedloge akata pod točkom 5. a) i b)  
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su dobili na tablet: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas). 
  
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: IVAN NEKIĆ, MIRKO JURKIĆ I PETAR ĆURIĆ te 
odgovori na postavljena pitanja VESNA SAJIĆ.  
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i pojedinačno daje na glasanje točku 
5. a) i b), te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 23 glasa ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽNIH» glasova, 
donijelo  
  Z A K L J U Č A K 
   o usvajanju analize stanja sustava civilne zaštite na području  

Grada pula-pola za 2018. godinu 
 

Vijeće sa 23 glasa ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽNIH» glasova, 
donijelo  

Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola 
za 2019. godinu s financijskim učincima za razdoblje 2019.-2021. godine 
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AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 
  SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2019. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje je dao Denis Prenkaj, zamjenik predsjednice Savjeta mladih 
Grada Pule.  
 
Izvješća nadležnih radih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik : Tiziano Sošić), 
2. Odbora za društvene djelatnosti ( predsjednica: Gordana Ferenčić). 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: PETAR ĆURIĆ I KRISTINA RABAR. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o 
odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2019. godinu te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 24 glasa ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽNIH» glasova, 
donijelo  
  O D L U K U 

o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2019. godinu 
 
 

PAUZA30 MINUTA - do 19,55 sati 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE: 

a) Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
spašavanja Stanice Pula na području Grada Pula-Pola za 2019. godinu 

b) Programa građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
c) Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
d) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti Grada 

Pule za 2019. godinu  
e) Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2019. godinu 

 
Predlagatelj za ovu točku je Gradonačelnik Grada Pule, pa predsjednik moli pročelnike 
nadležnih upravnih tijela da obrazlože programe iz svog djelokruga rada kao i pristigle 
amandmane Gradonačelnika i Amandmane Kluba vijećnika SDP-HSU i to za točku: 
- 7.a) Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
-7. b) Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu (obrazloženje Amandmana 1 i 2 Kluba vijećnika SDP-HSU) 
-7 c) Giordano Škuflić (Obrazloženje Amandmana Kluba vijećnika SDP-HSU) 
-7.d) Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
(obrazloženje Amandmana Gradonačelnika) 
-7.e) Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu (obrazloženje 
Amandmana Gradonačelnika) 
 
Izvješća nadležnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
3. Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
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U raspravi su sudjelovali: u ime klubova: PETAR ĆURIĆ (HDZ) – replika: Massimo 
Brajuha, Ivan Nekić i Kristina Rabate odgovor na repliku P. Ćurić; te dalje klubovi: 
DANIJEL FERIĆ (SDP-HSU) i VALTER BOLJUNČIĆ (IDS-HNS-ISU-ZELENI);  
u raspravi od 5 minuta: IVAN NEKIĆ, GORDANA ČAKIĆ – replika: Valter Boljunčić, 
RADENKO OGNJENOVIĆ, MASSIMO BRAJUHA, DUNJA RAČIĆ, ARDEMIO 
ZIMOLO - replika: Siniša Gordić, Danijel Ferić (predsjednik mu daje opomenu zbog 
vrijeđanja vijećnika A. Zimola), Radenko Ognjenović i Petar Ćurić te odgovor na repliku 
Ardemio Zimolo, 5 minuta MIRKO JURKIĆ.  
Odgovori na postavljena pitanja: GIORDANO ŠKUFLIĆ, ELVIRA KRIZMANIĆ 
MARJANOVIĆ, IVAN GLUŠAC, IGOR STARI I BORIS MILETIĆ.  
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 7.a) te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 23 glasa ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
  P R O G R A M 

javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja  
Stanice Pula na području Grada Pula-Pola za 2019. godinu 

 
Daje na glasanje točku 7.b) s napomenom da je predlagatelj prihvatio Amandman 1 i 2 

Kluba SDP-HSU koji su postali sastavni dio akta, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
P R O G R A M 
građenja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

 
Daje na glasanje točku 7.c) zajedno sa prihvaćenim Amandmanom 2 Kluba SDP-

HSU, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
 

Daje na glasanje točku 7.d) zajedno sa Amandmanom Gradonačelnika, te nakon 
glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Programa javnih potreba društvenih djelatnosti  
Grada Pule za 2019. godinu 
 

Daje na glasanje točku 7.e) zajedno sa Amandmanom Gradonačelnika, te nakon 
glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 SUZDRŽANIH» glasova 

donijelo 
Z A K L J U Č A K 
o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi Grada Pule za 2019. godinu 
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AD – 8.  DONOŠENJE: 
a) Proračuna Grada Pule za 2019. godinu i projekcije Proračuna Grada Pule za 

2020. i 2021. godinu 
b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa 
predsjednik Tiziano Sošić pozivaVesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije da 
obrazloži prijedloge akta po točkama a) i b), te Amandmane 1, 2 i 3 Gradonačelnika na 
prijedlog Proračuna te da također iznese mišljenje predlagatelja o Amandmanima 1, 2 i 3 
Kluba vijećnika SDP-HSU zaprimljenim u roku dana 23.11.2018. 
 
Prije nego je dao riječ pročelnici predsjednik Tiziano Sošić iznosi, kao predsjednik Odbora za 
statut koji je razmatrao amandmane, da su Amandmani 1, 2. i 3. vijećnika Petra Ćurića te 
Amandman 4 Kluba vijećnika SDP-HSU podneseni na prijedlog Proračuna, a koji su 
zaprimljeni dana 26.11.2018. godine, podneseni izvan roka tj. suprotno odredbi članka 46. 
st.3 al.2 Poslovnika te se neće razmatrati. 
 
Predsjednik poziva predlagatelje (Danijel Ferić i Siniša Gordić) da obrazlože Amandman 1,2 i 
3 ukoliko žele te se Danijel Ferić izjašnjava da će dati obrazloženje tijekom rasprave. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2. Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, potpredsjednica: Diana Kukić 
Dasko) 
  

Predsjednik Tiziano Sošić otvara objedinjenu raspravu po točki 8.a) i b) u kojoj su u 
ime klubova sudjelovali: DANIJEL FERIĆ (SDP-HSU) koji ujedno predsjedniku Gradskog 
vijeća uručuje Amandman 4. (za kojeg je utvrđeno da je podnesen izvan roka 26.11.2018. 
godine), MIRKO JURKIĆ (HDZ), VALTER BOLJUNČIĆ (IDS-HNS-ISU-ZELENI); u 
pojedinačnoj raspravi 5 minuta: SINIŠA GORDIĆ – replika Valter Boljunčić; PETAR 
ĆURIĆ – replika Ardemio Zimolo, MASSIMO BRAJUHA – Danijel Ferić povreda 
Poslovnika te replike: Siniša Gordić, Mirko Jurkić, Igor Belas, Radenko Ognjenović, te 
MASSIMO BRAHUHA odgovor na replike, dalje 5 minuta: RADENKO OGNJENOVIĆ – 
replika: Danijel Ferić (opomena predsjednika jer nije iznio repliku); GORDANA ČAKIĆ. 
Zaključno predlagatelj BORIS MILETIĆ dodatno obrazloženje. 
 
Budući je Danijel Ferić predao na sjednici Amandman 4 na Proračun sukladno odredbi članka 
47. stavak 1. Poslovnika Gradskog vijeća, predsjednik Tiziano Sošić moli vijećnike da se 
glasanjem izjasne da li Vijeće prihvaća prijedlog da se u razmatranje uvrsti Amandman 4 
Kluba vijećnika SDP-HSU. 

 
Nakon glasanja predsjednik utvrđuje da Vijeće sa 6 glasova „ZA“, 13 glasova „PROTIV“ i 4 
„SUZDRŽANA“ glasa nije prihvatilo prijedlog da se Amandman 4. uvrsti u raspravu.  

 
Predsjednik poziva predlagatelja (Klub vijećnika SDP-HSU) da se izjasni da li ostaje kod 
podnesenih amandmana 1, 2 i 3, na koje je Gradonačelnik dao negativno mišljenje, što oni 
potvrđuju pa predsjednik daje na glasanje Amandman 1, 2 i 3 Kluba vijećnika SDP-HSU te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
-Amandman 1 odbijen jer je 7 vijećnika glasalo „ZA“ što je manje od polovice nazočnih  
-Amandman 2 odbijen jer je 7 vijećnika glasalo „ZA“ što je manje od polovice nazočnih 
-Amandman 3 odbijen jer je 7 vijećnika glasalo „ZA“ što je manje od polovice nazočnih 



17 

 

Zatim predsjednik daje na glasanje točku 8.a)Proračun Grada Pule za 2019. godinu (zajedno 
sa Amandmanima 1, 2 i 3 Gradonačelnika koji su postali dio akta) te nakon glasanja utvrđuje 
da je 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 9 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  

P R O R A Č U N 
Grada Pule za 2019. godinu i projekciju Proračuna 
Grada Pule za 2020. i 2021. godinu 

 
Daje na glasanje točku 8.b) Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2019. 

godinu te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 14 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 9 «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo  
O D L U K U 
o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2019.godinu  

 
 

PAUZA 15 MINUTA 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU VI. IZMJENA I DOPUNA 
  PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA PULE 
AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU VII. IZMJENA I DOPUNA  
  GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća, sukladno odredbi članka 43. Poslovnika Gradskog vijeća 
objedinjuje raspravu po točki 9. i 10. predloženog dnevnog reda  
 
Predlagatelj za točku 9. je Gradonačelnik Grada Pule, kao i za točku 10. na koju je podnio 
Amandman 1 i 2. 
Uvodno obrazloženje po točkama dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, obrazlažući i podnesene Amandmane koji su 
postali sastavni dio prijedloga akta točke 10. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
3. Odbor za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić 
 
Otvara se rasprava u kojoj su sudjelovali u ime klubova: DANIJEL FERIĆ (SDP-HSU), 
MIRKO JURKIĆ (HDZ), te pojedinačno 5 minuta: RADENKO OGNJENOVIĆ, VALTER 
BOLJUNČIĆ – replika Radenko Ognjenović te odgovor Valter Boljunčić; SINIŠA GORDIĆ, 
KRISTINA RABAR-replika Radenko Ognjenović; GORDANA ČAKIĆ I DANIJEL FERIĆ, 
Gradonačelnik odgovori na pitanja.  
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu te daje na glasanje točku 9. Odluku o 
o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
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Vijeće sa 16 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o donošenju VI. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 10. Odluku o donošenju VII. izmjena i dopuna Generalnog 
urbanističkog plana Grada Pule, zajedno sa Amandmanima 1 i 2 Gradonačelnika koji su 
sastavni dio akta, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 16 glasova «ZA», 7 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o donošenju VII. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 
 
 
 
AD - 11. DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI URBANISTIČKOG PLANA 

UREĐENJA „VALSALINE“  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Miletć.  
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
3. Odbor za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je RADENKO OGNJENOVIĆ  
Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o izradi 
Urbanističkog plana uređenja „Valsaline“ te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 22 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o izradi Urbanističko plana uređenja „Valsaline“ 
 
 
 
Predsjednik Tiziano Sošić objedinjuje raspravu po točkama 12. i 13:  
 
AD – 12  DONOŠENJE: 

a) ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI  
b) ODLUKE O VRIJEDNOSTI BODA KOMUNALNE NAKNADE 

AD – 13  DONOŠENJE ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU 
 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. Uvodno 
obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu. 
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Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je MIRKO JURKIĆ te GIORDANO ŠKUFLIĆ odgovori 
na postavljena pitanja.  
  

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ daje na glasanje točku 12.a) Odluku o komunalnoj 
naknadi te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o komunalnoj naknadi  
 

Daje na glasanje točku 12.b) Odluku o vrijednosti boda komunalne naknade te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o vrijednosti boda komunalne naknade  
 

Daje na glasanje točku 13. Odluku o o komunalnom doprinosu te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 16 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 6 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o komunalnom doprinosu 
 
Nakon odlučivanja po točki 13. predsjednik Gradskog vijeća, Tiziano Sošić u 02,15 sati 
najavljuje da će se nastavak sjednice održati u srijedu, 29. studenog 2018. godine s početkom 
u 17,00 sati. 
 
 
 

29. studeni 2018. godine  - nastavak 13. sjednice Gradskog vijeća  
 
 
 
Dana 29. studenog 2018. godine predsjednik Tiziano Sošić u 17,00 sati objavljuje nastavak 
rada 13. sjednice. 
 

Radi utvrđivanja prisutnih vijećnika i kvoruma u nastavku sjednice obavještava da su 
opravdali izostanak vijećnici Danijel Ferić, Mauricio Licul, Valter Boljunčić, Mirko Jurkić, 
Ivona Gudelj, Gordana Čakić i Sanja Radolović. 

 
Slijedom navedenog i uvidom u evidencijske listiće utvrđuje da je u nastavku 13. 

sjednice prisutno 18 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. 
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PRIUTNI – ODSUTNI 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata 
odsutan  

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS- HNS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS- HNS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutan 
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutan 
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S.Hrelja-mirov.mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutna 
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ odsutan 
23. IVONA GUDELJ HDZ odsutna 
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID odsutna 
 
OSTALI PRISUTNI; 
BORIS MILETIĆ, Gradonačelnik Grada Pule 
ROBERT CVEK, zamjenik Gradonačelnika Grada Pule 
ELENA PUH BELCI, zamjenica Gradonačelnika Grada Pule  
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
SANJA VRTAČIĆ BILJUH, protokol Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu 
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnica pročelnika UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu 
MARTINA ŠAJINA MIHOVILOĆ, pomoćnica pročelnika UO za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor Fratarski d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIĆ, direktor Monte Gira d.o.o. Pula 
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DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinare d.o.o. Pula 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanee d.o.o. Pula 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulaprometa d.o.o. Pula 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala 

 ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
  
 

Predsjednik Gradskog vijeća prije nastavka rada po preostalim točkama predlaže izmjenu 
dnevnog reda tako da izostavlja točku 30.a) i b) 
 

30. Donošenje: 
a) Poslovnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
b) Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Pula-Pola 

 
Navedeno obrazlaže time da je prije pristupanja izradi nacrta novog Poslovnika razgovarao sa 
Klubovima vijećnika i svi su bili suglasni da je revizija i donošenje novog Poslovnika 
potrebna. Dana 26. listopada 2018. godine održan je Kolegij predsjednika Klubova vijećnika 
u kojemu je sudjelovala i kolegica Gordana Čakić (Živi zid).  
 
Tom prilikom predstavljen je nacrt novog Poslovnika, pročitani su svi članci tog dokumenta, 
usvojeni su određeni prijedlozi predstavnika oporbenih vijećnika te je tako usuglašen 
dostavljen Klubovima da u određenom roku podnesu prijedloge za poboljšanje nacrta 
Poslovnika, što su i učinili. Prihvatili smo sve prijedloge Kluba HDZ-a za poboljšanjem 
novog Poslovnika, a od 11 prijedloga Kluba SDP-HSU prihvatili smo 6 prijedloga za izmjenu 
i dopunu nacrta Poslovnika. Zatim je Odbor za Statut jednoglasno usvojio prijedlog novog 
Poslovnika i uputio ga Vijeću na usvajanje. Međutim, Poslovnik Gradskog vijeća je temeljni 
dokument kojim se određuju pravila rada i raspravljanja u našem Vijeću i namjera je bila 
izglasati istoga konsenzusom svih vijećnika.  

Obzirom da je naknadno došao amandman Kluba SDP-HSU predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da za sada nema uvjeta za donošenje Poslovnika konsenzusom pa stoga predlaže da 
se točka 30 a) i b) izostavi do daljnjega sa dnevnog reda sjednice Gradskog vijeća.  
 
Slijedom navedenog predsjednik stavlja na glasanje prijedlog da se točka 30.a) i b) izostavi iz 
dnevnog reda te utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ izmijenilo dnevni red 
izostavljanjem točke 30.a) i b) sa dnevnog reda. 
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Predsjednik Tiziano Sošić objedinjuje raspravu po točkama 14., 15. i 16:  
 
AD - 14.  DONOŠENJE ODLUKE O ODREĐENJU POSLOVA KOJI SE SMATRAJU  

   OBAVLJANJEM KOMUNALNIH DJELATNOSTI KOJIMA SE  
OSIGURAVA ODRŽAVANJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA  
PODRUČJU GRADA PULE 

AD -15.  DONOŠENJE ODLUKE O POVJERAVANJU OBAVLJANJA  
KOMUNALNIH DJELATNOSTI NA TEMELJU PISANOG UGOVORA 

AD-16  DONOŠENJE ODLUKE O POVJERAVANJU OBAVLJANJA  
KOMUNALNIH DJELATNOSTI TRGOVAČKIM DRUŠTVIMA 

 
Predlagatelj za ove točke dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. Uvodno 
obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje točku 14. Odluku o određenju poslova koji se smatraju obavljanjem 
komunalnih djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne infrastrukture na području 
grada Pule o te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
o određenju poslova koji se smatraju obavljanjem komunalnih djelatnosti  
kojima se osigurava održavanje komunalne infrastrukture na području 
grada Pule  

 
Daje na glasanje točku 15. Odluku o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 

na temelju pisanog ugovora te nakon glasanje utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti na temelju pisanog ugovora  
 

Daje na glasanje točku 16. Odluku o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti 
trgovačkim društvima te nakon glasanje utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
   o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti trgovačkim društvima 
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AD – 17.  DONOŠENJE: 
a) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke usluge na javnim 

tržnicama na malo u gradu Puli-Pola 
b) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

ukopa pokojnika 
c) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete o premještanju i čuvanju 

nepropisno zaustavljenih ili parkiranih vozila 
d) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete o korištenju parkirališnog 

prostora na javnim otvorenim parkiralištima u Gradu Puli-Pola 
e) Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

prijevoza putnika 
 

Predlagatelj za ove točke dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. Predsjednik 
Gradskog vijeća iznosi da će uvodno obrazloženje prijedloga akata dati Giordano Škuflić, 
pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, a za pitanja u 
raspravi dodatna obrazloženja dati će direktori trgovačkih društava.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te pojedinačno daje na glasanje točke 17.a), b), c), d) i e) te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo po točki 17.a) 

 O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke usluge 
na javnim tržnicama na malo u gradu Puli-Pola 

 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo po točki 17.b) 
 O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
komunalne usluge ukopa pokojnika 

 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo po točki 17.c) 
 O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete o premještanju i  
čuvanju nepropisno zaustavljenih ili parkiranih vozila 

 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo po točki 17.d) 
 
 O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete o korištenju parkirališnog  
prostora na javnim otvorenim parkiralištima u Gradu Puli-Pola  
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Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo po točki 17.e)  

 
 O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke  
komunalne usluge prijevoza putnika  

 
 
 
AD – 18.  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI NEPOVRATNIH FINANCIJSKIH 

SREDSTAVA TRGOVAČKOM DRUŠTVU PULA HERCULANEA D.O.O.  
ZA NABAVU KOMUNALNE OPREME-PODZEMNIH KONTEJNERA ZA  
SELEKTIVNO SAKUPLJANJE OTPADA  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o dodjeli nepovratnih financijskih sredstava trgovačkom društvu 
Pula Herculanea d.o.o. za nabavu komunalne opreme-podzemnih kontejnera za selektivno 
sakupljanje otpada. Nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
o dodjeli nepovratnih financijskih sredstava trgovačkom društvu  
Pula Herculanea d.o.o. za nabavu komunalne opreme-podzemnih kontejnera  
za selektivno sakupljanje otpada 
 
 

AD – 19.  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI NEPOVRATNIH NOVČANIH  
SREDSTAVA TRGOVAČKOM DRUŠTVU PRAGRANDE D.O.O. ZA  
PRIPREMU PROJEKTNE DOKUMENTACIJE ZA EU PROJEKT  
„AGLOMERACIJA PULA CENTAR“ 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom društvu 
Pragrande d.o.o. za pripremu projektne dokumentacije za EU projekt „Aglomeracija Pula 
centar“ te nakon glasanja utvrđuje da je 
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Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
 O D L U K U 

o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom društvu Pragrande d.o.o.  
za pripremu projektne dokumentacije za EU projekt„Aglomeracija Pula centar“ 
 
 
 

AD – 20.  DONOŠENJE ODLUKE O PROMJENI NAMJENE NEUTROŠENIH  
NOVČANIH SREDSTAVA, DODIJELJENIH TRGOVAČKOM  
DRUŠTVU PRAGRANDE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu i Igor Stari, direktor Pragrande d.o.o. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o promjeni namjene neutrošenih novčanih sredstava, dodijeljenih 
trgovačkom društvu Pragrande d.o.o te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
o promjeni namjene neutrošenih novčanih sredstava, dodijeljenih  
trgovačkom društvu Pragrande d.o.o 
 
 
 

AD – 21.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE NA POMORSKOM  
DOBRU U SVRHU GOSPODARSKOG KORIŠTENJA - CRPLJENJA  
MORSKE VODE ZA BAZENE HOTELA NA LOKACIJI "VERUDELA“ 
U PULI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja - crpljenja morske vode za bazene hotela na lokaciji "Verudela“ u Puli te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
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Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja - 
crpljenja morske vode za bazene hotela na lokaciji "Verudela“ u Puli 
 
 
 

AD – 22.  DONOŠENJE ODLUKE O KONCESIJI ZA POSEBNU UPOTREBU  
POMORSKOG DOBRA U SVRHU GRADNJE GRAĐEVINE  
INFRASTRUKTURNE NAMJENE, ENERGETSKOG SUSTAVA SN  
PRIKLJUČAK ZA TS 10(20)/0,4 KV PUNTIŽELA HIDROBAZA,  
2.SKUPINE, TS 10(20)/0,4 KV PUNTIŽELA HIDROBAZA I PRIMARNE  
NN MREŽE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje 
građevine infrastrukturne namjene, energetskog sustava SN priključak za TS 10(20)/0,4 kV 
Puntižela Hidrobaza, 2. skupine, TS 10(20)/0,4 kV Puntižela Hidrobaza i primarne NN mreže 
te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

O D L U K U 
o koncesiji za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje građevine 
infrastrukturne namjene, energetskog sustava SN priključak za TS 10(20)/0,4 kV 
Puntižela Hidrobaza, 2. skupine, TS 10(20)/0,4 kV Puntižela Hidrobaza i primarne NN 
mreže 

 
 
 
AD – 23.  DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINE IZ STATUSA  
  JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI (ZORANIĆEVA 25) 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
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Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
(Zoranićeva 25) te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
 (Zoranićeva 25) 
 
 
 

AD – 24.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU  
UGOVORA O KUPOPRODAJI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
U raspravi je sudjelovao Radenko Ognjenović.  
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o prihvatu 
ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo 

 O D L U K U 
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji 
 
 
 

AD – 25.  DONOŠENJE ODLUKE O ISKNJIŽENJU NEFINANCIJSKE IMOVINE- 
VRIJEDNOSTI INVESTICIJE U SANACIJU STUDENTSKOG HOTELA 
I RESTORANA U PULI IZ POSLOVNIH KNJIGA GRADA PULE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o isknjiženju nefinancijske imovine-vrijednosti investicije u 
sanaciju Studentskog hotela i restorana u Puli iz poslovnih knjiga Grada Pule te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
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Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
o isknjiženju nefinancijske imovine-vrijednosti investicije u sanaciju  
Studentskog hotela i restorana u Puli iz poslovnih knjiga Grada Pule 
 
 
 

AD – 26.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU SREDSTAVA NA RAČUN  
PRIČUVE DJEČJEG KREATIVNOG CENTRA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dala je Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Odluku o prijenosu sredstava na račun pričuve Dječjeg kreativnog centrate 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 O D L U K U 
o prijenosu sredstava na račun pričuve Dječjeg kreativnog centra 
 
 
 

AD – 27.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  
U SVEZI NAMIRENJA DUGOVANJA ULJANIK GRUPE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje dao je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
U raspravi je u ime Kluba SDP-HSU sudjelovao Radenko Ognjenović.  
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu te daje na glasanje Odluku o davanju 
prethodne suglasnosti u svezi namirenja dugovanja Uljanik grupe te nakon glasanja utvrđuje 
da je 

Vijeće sa 14 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 4 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo 

 O D L U K U 
o davanju prethodne suglasnosti u svezi namirenja dugovanja Uljanik grupe 
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AD – 28.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  
NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA DJEČJEG VRTIĆA 
PULA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE te je uvodno 
obrazloženje dala je Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti.  
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
2. Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna 
Statuta Dječjeg vrtića Pula te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 Z A K L J U ČA K  
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
Dječjeg vrtića Pula 
 
 

AD – 29.  DONOŠENJE PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA  
ZA 2019. GODINU 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA te je 
umjesto njega za vrijeme uvodnog obrazlaganja akta predsjedavala Diana Kukić Dasko, 
potpredsjednica Gradskog vijeća. 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet.: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
 
Budući da se nitko nije javio za riječ Diana Kukić Dasko, potpredsjednica zaključuje raspravu 
te daje na glasanje Program rada Gradskog vijeća za 2019. godinu te nakon glasanja utvrđuje 
da je 

Vijeće sa 13 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 5 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 PROGRAM RADA 
 Gradskog vijeća za 2019. godinu 

 
Dovršeno u 18,15 sati 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
         PREDSJEDNIK  

TIZIANO SOŠIĆ 
KLASA: 022-05/19-01/ 
URBROJ: 
Pula, 28. i 29. studeni 2018.  
 
 


